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Neuvonpitokokouksen pöytäkirja, suomen kielen 
hallintoalue  
 

Päivämäärä: 30.5.2024 

Paikka: Trollhättanin kaupungintalo, kokoushuone Kopparklinten 

Aika: 16.30 – 18:00 

Läsnäolijat: 
Sofia Lindholm, kunnanneuvos, kunnanhallituksen ensimmäinen varapuheenjohtaja 
Kaarlo Kahra, Trollhättanin suomiseura 
Matti Tynjälä, Trollhättanin suomiseura  
Kalle Sova, suomenkielinen eläkeläisyhdistys Ketterät,  
Salli Hakala, suomenkielinen eläkeläisyhdistys Ketterät 
Antti Karjalainen, Trollhättanin helluntaiseurakunnan suomenkilinen ryhmä 
Riki Kuivalainen-Rödström, Ruotsin kirkon suomenkielinen toiminta 
Markku Viitanen, Suomen konsulaatti 
Katja Pulkkinen, suomenkielinen kielipalvelu, koordinaattori ja 
kohtaamispaikkatoiminta 
Johanna Linnarsson, kestävyysstrategi ja koordinaattori 
 

Kokouksen avaaminen 
Puheenjohtaja Sofia Lindholm julisti kokouksen avatuksi ja toivotti osallistujat 
tervetulleiksi. 

Pöytäkirjan tarkastaja 

Tämänpäiväisen pöytäkirjan tarkastajaksi valittiin Kaarlo Kahra – Johanna ottaa häneen 
yhteyttä, kun on aika allekirjoittaa. 

Edellisen kokouksen pöytäkirja  

Edellinen (22.2.2024)  kokouspöytäkirja käydään läpi  ja liitetään asiakirjoihin. 

Suomen kielen hallintoaluetoiminnan kartoitus muissa kunnissa 
Neuvonpitoryhmän pyynnöstä on laadittu kartoitus siitä, miten muut lähialueen FFO-
kunnat ovat päättäneet organisoida työnsä. Johanna esittelee kartoituksen 
neuvonpitoryhmälle ja lähettää aineiston  myös jälkikäteen. 
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Säännöt neuvonpidolle 
Kaikilla kunnanhallituksen neuvostoilla kunnassa on oltava säännöt ja 
ruotsinsuomalaiselle neuvonpidolle on laadittu sääntöehdotus. Johanna kävi läpi säännöt, 
jotka oli käännetty suomeksi ja lähetetty neuvonpitoryhmälle ennen kokousta. Seuraava 
askel on kutsua koolle neuvonpitoryhmä 17. Syyskuuta pidettävän avoimen neuvonpidon 
jälkeen tarkistamaan säännöt viimeisen kerran.  

Vuotuinen sykli ja taloudellinen täsmäytys 2024 
Katja näytti vuodelle 2024 toteutettujen ja suunniteltujen aktiviteettien vuosikierron. 
Vuosisykli lähetetään osallistujille jälkikäteen.  
Johanna esitteli selvityksen valtionavustuksen käytöstä toukokuun 2024 loppuun  asti. 
Neuvonpitoryhmä sai perusteellisemman selvityksen  siviiliyhteiskunnalle tarkoitetun 
avustuksen budjettikohdasta ja aktiviteeteista, joita yhdistykset haluavat toteuttaa 
vuonna 2024.    

KESKI – lopputilitys 
KESKI on verkkopohjainen alusta, jonka tavoitteena on koordinoida ja tehdä näkyväksi 
kansallisten vähemmistöjen kulttuuria: tapahtumat, yhdistykset ja kulttuuritoimijat. 
Johanna kertoo, että Trollhättanin kaupungin vuosina 2022–2024 isännöimä hanke on nyt 
saatu päätökseen. Digitaalisen alustan toimintaa jatkossa ei kuitenkaan ole vielä 
varmistettu. 

Tilanne kussakin yhdistyksessä – aktiviteetit/tarpeet jne. 
Suomiseura 
Yhdistyksellä on toimiva johtokunta. Yhdistyksen yhteistyö Ketterien kanssa on myös 
lisääntynyt. Nyt yhdistyksellä on kesätauko. Seuralla on jäsen, joka on saanut stipendin 
taiteelleen ja seuralla on taidenäyttely kauden päättäjäisissä tänä vuonna. FFO:n 
puheenjohtaja ja koordinaattorit on kutsuttu.  

Ketterät  
Yhdistyksellä on kesätauko ja se aloittaa uudelleen 4. syyskuuta. Senioritanssikurssi on 
suunnitteilla Axevallaan syyskuussa. 

Trollhättanin helluntaiseurakunnan suomenkielinen ryhmä 
Ryhmä kokoontui kesän viimeisen kerran viime viikolla. Nyt Gräfsnäsin toiminta on avattu 
kesäksi. Se aloitettiin kalastuskilpailulla. 

Ruotsin kirkon suomenkielinen toiminta 
Suomalaista äitienpäivää juhlimaan tuli paljon ihmisiä. Kesän aikana on torstaisin 
suomenkielinen kahvila. Nyt Ruotsin kirkon toiminnassa työskentelee 4 suomenkielistä 
henkilöä.  
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Suomen kunniakonsuli/kääntäjä 
Markku saa edelleen kysymyksiä Suomen passien tekemisestä, vaikka järjestelmää 
muutettiin monta vuotta sitten.  

 

Muut asiat 
Heräsi kysymys Valkyrian toimitiloista ja niiden tulevaisuudesta. Yhdistysten mielestä 
tilojen mahdollisesta myynnistä on edelleen epäselvyyttä. Johanna keskustelee jälleen 
tiloista vastaavien kanssa. 

Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja Sofia Lindholm kiitti hyvästä kokouksesta ja päätti sen. 

 

 

  

____________________________                            ____________________________ 

Sofia Lindholm, puheenjohtaja                              Johanna Linnarsson, sihteeri 

 

 

_____________________________ 

Kaarlo Kahra, pöytäkirjan tarkastaja 

 


